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ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ

Dr. Kövér László úrnak
az Országgyű lés elnökének
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Írásbeli választ igényl ő kérdés
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Érkkcett:

Tisztelt Elnök Úr !

A Házszabály 91 . § alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok feltenni Fellegi Tamás
nemzeti fejlesztési miniszter úrnak

„Várható további projekteknek a visszavonása is? ”

címmel .

Tisztelt Miniszter Úr !

A Magyar Köztársaság Kormánya a kormányalakítás óta azt kommunikálja és üzeni a
közvélemény felé, hogy a korábbi időszakokban jóváhagyott, megkezdett vagy egyszerűen
kötelezettségvállalással támogatott európai uniós és hazai beruházásokat felül fogja vizsgálni ,
és egyes projekteket visszavon. Ez a bizonytalanság károsan hat a befektető i bizalomra és
rontja a lakosságnak az ország fejlődésébe vetett hitét .
A témában megjelenő összes nyilatkozat 2010 . augusztus 31-ét adta meg a fenti felülvizsgálat
határidejeként, ideértve az Új Magyarország Fejlesztési Tervet és az Új Magyarorszá g
Vidékfejlesztési Programot egyaránt . A felülvizsgálat részeként a kormány a 1251/2010 . (XI.
19 .) Korm. határozatában számos az akciótervekben nevesített kiemelt projek t
visszavonásáról döntött .

Mindezekre figyelemmel kérdezem Miniszter Urat :
1. Tervezi a kormány további projekteknek is a visszavonását? Amennyiben igen, kérem

adja meg, hogy mely projekteknek és milyen szakmai indokok alapján tervezik a
leállítását .

2. A visszavonással érintett projektek által elérni kívánt fejlesztési célt hogyan fogják
pótolni? Milyen projektet terveznek megvalósítani a leállítottak helyett? Kérem ez t
részletesen mutassa be .



3. Adott térségeket jelentősen meghatározó fejlesztések esetén lemond a kormány a
területi kiegyenlítés politikájáról? Ha nem, akkor milyen felzárkóztatási programot
indítanak be ugyanott?

4. Terveznek olyan projekteket leállítani, melyek derogációs kötelezettségvállalásokat
(ivóvíz-minőség javítás vagy szennyvíz kibocsátás) érintenek ?

5. Terveznek olyan projekteket, beruházásokat leállítani, melyek a harminchárom
leghátrányosabb helyzetű kistérség külön programját érintik ?

Megtisztelő válaszait megköszönöm !

Budapest, 2010 . december 20.

Tisztelettel:

Varju László
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